
DII Lindegården Bestyrelsesmøde 

 

18.08.2022 

KL 17.00 - 19.00 

 

Dagsorden 

 

Godkendelse af dagsorden: godkendt 

 

Referent: Signe 

Afbud: Tina 

 

1. Madordningen. 

- da det ikke var muligt at finde en ny udbyder, skal der sendes noget officelt ud til 

forældre? 

Nyt, revideret tilbud fra Olivias Køkken – prisen er steget i det nye tilbud. Vi prøver derfor at 

indhente flere tilbud, da vi ikke ønsker den store merudgift, der ville kræve en større 

spareøvelse. Kristian laver et skriv til forældre med information. 

  

2. Forældretilfredshedsundersøgelsen. 

Fin score vedr. "Samlet tilfredshed med dit barns dagtilbud" 

Opmærksomhedspunkt er: "Informationsniveauet om dit barns dagligdag i dagtilbuddet" og 

"Dialog og samarbejde med dig som forældre". 

Muligvis betinget af corona, men også et opmærksomhedskrævende punkt: "Har du fået 

øget kendskab til den lokale folkeskole gennem dagtilbuddet?" 

Næsten 1/4 del svarer i mindre grad vedr."I hvilken grad oplever du, at: De voksne er 

nærværende ved aflevering af dit barn?" 

Vi vender ovenstående og er enige om at den overordnede tilfredshedsscore er flot. Vi vil 

arbejde med de punkter der er nævnt her og arbejde med forældresamarbejdet, og 

bestyrelsen laver et skriv (med info om vores årstema om kommunikation osv.) og vi nævner 

også til forældremødet, at bestyrelsen arbejder med dette, og opfordrer forældre til at 

komme med konkret feedback.  

Kristian laver oplæg til et spørgeskema, formentlig omkring oktober.  

 

 

3. Det videre arbejde med årstemaet kommunikation 

Nathasja har lavet et super oplæg til rollefordeling og retning for bestyrelsens arbejde. Dette 

sendes til bestyrelsen efter mødet. Vi snakker bl.a. om:  

Hvad er fordelen ved at vi er selvejende, og hvordan viser vi det udadtil (til forældre osv.)? 

Hvordan kan vi arbejde med den mulighed vi har qua vores selveje? 

 

Til refleksion: Kunne man lave udvalg i bestyrelsen som arbejder med forskellige emner, og 

som vil kunne mødes lidt oftere mellem møderne? 



 

Simona sender referat fra dagsordenen ud med info om at man kan komme med input. 

 

 

4. Nyt fra vuggestuen 

Camilla er stoppet og en ny medhjælper søges – ansøgningsfrist er 26.9.2022. Opstart 

forhåbentlig 1.9. 

Storebørnsfest 1.9. 

 

5. Nyt fra børnehaven 

Der er dannet en stor storebørnsgruppe, og Dyrehaven og Blomsterhytten er tilsvarende 

skrumpet lidt. Der er fokus på selvhjulpenhed. 

I uge 34 kommer der ”kørebane“ i ”skolegården“ og der kommer også snart nyt bålsted. 

 

6. Nyt fra ledelsen 

Pt. er der håndværkere i Lindegården, der ordner taget og vinduer mm. De er foran 

tidsplanen. 

Mathilda ansat som skal være med til at drive udegruppen.  

 

 

7. Afklaring hvor mange og hvilke bestyrelsesposter, der er på valg 

Signes post er på valg (2-årig) 

Katjas post er på valg (2-årig). 

Der skal vælges ny næstformand. 
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